
Ad 18 
Sprawy różne. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski  
 
Członek Komisji Artur Zukowski zgłosił następujące sprawy: 

 od tygodnia nieoświetlona jest ul. Kowalska 

 oświetlona jest tylko jedna strona al. Piłsudskiego, bardzo niedoświetlone są przejścia dla 
pieszych (szczególnie po lewej stronie ulicy jadąc w kierunku Białegostoku).  

 
Stanowisko Burmistrza Miasta: 
Burmistrz Miasta informuje, że oświetlenie ul. Kowalskiej zostało naprawione, natomiast na alei 
Piłsudskiego lokalizacja i naprawa uszkodzeń kablowej sieci oświetlenia ulicznego oraz wymiana 
uszkodzonego w wyniku kolizji drogowej słupa przy przejściu dla pieszych są w trakcie realizacji.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zgłosiła potrzebę utworzenia przejścia dla pieszych na  
ul. Poświętnej przy ul. Wita Stwosza (wyjście z rynku).  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta: 
Burmistrz Miasta informuje, że konserwacja oznakowania poziomego została zakończona. Wykonanie 
przejścia dla pieszych zostanie rozpatrzone w następnym roku.  
 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 
Członek Komisji Irena Zawacka-Prystupa zwróciła się z pytaniem czy istnieje możliwość ustawienia 
fotoradaru przy drodze krajowej nr 19 na wylocie z Bielska Podlaskiego w kierunku Siemiatycz? Radna 
stwierdziła, że Rada Miasta nie ma takich kompetencji, ale Burmistrz Miasta w porozumieniu z 
Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad jak najbardziej takie kompetencje posiada. 
Nadmieniła, że fotoradar w Proniewiczach spełnią swoją funkcję i w tym przypadku to też będzie 
służyło bezpieczeństwu w mieście. 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta: 
Burmistrz Miasta informuje, że przedmiotowa sprawa zostanie przekazana do zarządcy drogi 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Białymstoku. 
 
 
Członek Komisji Emil Falkowski odnosząc się do propozycji radnej Ireny Zawackiej-Prystupy w 
sprawie ustawienia fotoradaru stwierdził, że według jego obserwacji lepszym rozwiązaniem byłby 
odcinkowy pomiar prędkości na ul. Wojska Polskiego od cmentarza do wylotu z miasta. 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta: 
Burmistrz Miasta informuje, że przedmiotowa sprawa zostanie przekazana do zarządcy drogi 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Białymstoku. 
 
 
Członek Komisji Maria Grabowska zwróciła się z pytaniem czy przeprowadzono już przegląd placów 
zabaw z terenu miasta przed okresem wakacyjnym? Radna zwróciła przede wszystkim uwagę na plac 
zabaw przy ul. Rejtana, gdzie była połamana huśtawka, uszkodzone ławki i nie było oświetlenia.  
 



Stanowisko Burmistrza Miasta: 
Burmistrz Miasta informuje, że Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Bielsku Podlaskim w bieżącym 
roku 26 kwietnia 2022 r. i 30 maja 2022 r. przeprowadził przeglądy: Placu zabaw z siłownią na terenie 
Parku Królowej Heleny przy ul. Kopernika, Placu zabaw przy ul. Kazanowskiego, Placu zabaw przy 
 ul. Rejtana oraz Placu zabaw przy ul. M. Reja pod kątem sprawności technicznej i użyteczności, 
sporządzając notatki służbowe z przeprowadzonych kontroli. Wynikłe usterki usuwane są przez 
placówkę na bieżąco po kontroli placów zabaw i po informacjach telefonicznych od użytkowników 
placów. 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji zapewnił, że w dniu 22 czerwca 2022 r. konserwator 
jednostki sprawdzi, czy powstały nowe uszkodzenia na placu zabaw przy ul. Rejtana, które 
niezwłocznie będą usunięte, jeżeli takowe zostaną stwierdzone.  

 
 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zwrócił się z prośbą o zlikwidowanie zadołowania 
znajdującego się na przejściu dla pieszych, przy skrzyżowaniu ul. Batorego z ul. Dubicze. 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta: 
Burmistrz Miasta informuje, że przedmiotowe zadołowanie zostanie zlikwidowane przy naprawie 
dróg bitumicznych w okresie letnim.  
 


